

《单词百科:morphologic是什么意思?morphologic怎么发音?morphologic的解释和用法》

英语单词morphologic是什么意思?morphologic怎么读?morphologic怎么发音?简答网为您整理了morphologic的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看一看吧!



morphologic怎么读

morphologic的读音:[, mɔ:fə'lɒdʒɪk]

morphologic的意思

1、adj.形态学（上），语形学的;

morphologic的近义词

1、geomorphological 地貌

2、**morphological** adj.形态学的, 形态的;

3、**structural** adj.结构(上)的, 构架(上)的;建筑的;构造上的;组织上的;

morphologic的双语例句

1、Purpose To probe into morphologic and immunophenotypic features of anaplastic large cell lymphoma (ALCL).

目的:探讨间变性大细胞淋巴瘤(ALCL)的形态学和免疫表型特征.

2、AIM: To study the morphologic features of carotid bodies of adult at high altitude.

摘要目的: 研究高原成人颈动脉体的形态特征.

3、These morphologic changes provide basis for formation of idiopathic pulmonary fibrosis.

上述形态学改变对特发性肺纤维化的形成提供了一些依据.

4、Conclusions Mast cells and peptidergic nerves have his to-morphologic relation in dorsal root ganglia.

结论在脊神经节内,肥大细胞与肽能神经存在着组织形态学上的构筑关系.

5、Objective: to observe morphologic characteristics endolymphatic duct in guinea pigs.

目的: 观察豚鼠内淋巴管形态学特征,以认识内淋巴管的吸收功能.

6、Objective To quantify the morphologic changes and apoptosis in incompletely ischemic retina.

目的观察不完全缺血引起的视网膜形态学变化及细胞凋亡情况.

7、Objective To study the morphologic change of sella turcica of woman at menopause age.

目的:为探讨绝经期妇女蝶鞍形态的变化.

8、It leads to morphologic changes, which include the development of the sinuses.

它引起形态上的改变, 其亦包括了上颌窦的发展.

9、Therefore, we must look for other distinguishing morphologic features of the QRS complexes.

因此, 我们必须在QRS波群里寻找其他可区别的形态学特征.

10、Conclusion. There were morphologic variations of the posterior components of malformed vertebrae.

结论: 脊柱畸形的后部存在着形态学的变异.

11、Objective To explore the relationship between morphologic evolution and proliferative activity during hepatocarcinogenesis in rats.

目的探讨大鼠肝癌变的形态演变和细胞增殖活性的关系.

12、Objective To understand the morphologic characteristics of *Trichosporon asahi* on the five kinds of mediums.

目的观察阿萨希丝孢酵母在五种不同培养基中的形态.

13、Their main differentiation was the differences of plant-morphologic characters.

它们的差别在于植株形态特点不同(表8).

14、The morphologic features of open bite were documented by previous researches.

过去有许多研究探讨开咬病患的特殊颅颜型态.

15、Objective To provide morphologic data for acupotomologic therapy of the vertebra occipital muscles straining.

目的为针刀治疗椎枕肌劳损提供形态学资料.

以上是简答网为您整理的morphologic怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于morphologic的用法、morphologic的释义、morphologic的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/morphologic>